

March

46. Are you not aware that the Inspectors in Montreal pay a rent for their stores, which varies from £500 to £700 currency per annum?—I do not know.

47. Do you not believe if the present system of inspection, as established by law now in force, is continued, that it would be better to join in one commission the Inspector and such of his present Assistants who have been approved by the Board of Examiners, as joint and equal partners in the inspection; and that there should be but one mark or stamp of the inspection which would bear the name of the Inspector the first in the commission, with the addition "and Company"?—I am not prepared to give an opinion, not having considered the subject minutely.

9 Mars.

46. Ne savez-vous pas que les Inspecteurs de Montréal paient pour leurs hangars un loyer qui varie de £500 à £700 courant, par année?—C'est ce que j'ignore.

47. Si le mode actuel d'inspection établi par la loi est continué, croyez-vous qu'il serait mieux de réunir en une seule commission l'Inspecteur et ceux de ses Assistants qui ont été approuvés par le Bureau des Examineurs comme associés solidaires et égaux pour l'inspection des alkalis, et qu'il n'y eût qu'une seule marque ou étampe portant le nom du premier Inspecteur nommé dans la Commission avec l'addition "et Compagnie"?—Je ne suis pas en état de répondre à cette question, vu que je n'ai jamais donné beaucoup d'attention à ce sujet.

FINIS.